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Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 26 kwietnia 2024 r.

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, w związku z planem
pracy komisji
Prowadzący obrady: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad:

1.Zaopiniowanie projektów uchwał.

2. Sprawy różne.

Czas trwania posiedzenia: 0:30 (15:00 do 15:30)

Frekwencja radnych:

Jarosław Deleska
Zofia Bazańska
Barbara Wszołek
Łukasz Wesołowski

Nieobecni:
Irena Owczarz
Barbara Strzelecka

Kierownictwo Urzędu:

Skarbnik- Bogusława Tanhojzer

Z-ca Burmistrza ds. komunalnych- Małgorzata Skiba

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 74   w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2024-2035.

Projekt Nr 75 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.

Projekt Nr 68  w sprawie przyjęcia ranowego planu pracy Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 
Miejskiej w Czeladzi na maj 2024 rok. 

Projekt Nr 66 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego na realizację 
zadania  „Przebudowa drogi powiatowej 4701S - ul. Katowicka w Czeladzi”.

Projekt Nr 62 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
OSP i kandydatów na strażaków ratowników OSP z terenu Gminy Czeladź za udział w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach i szkoleniach.



M.Pawlik- Witam wszystkich bardzo serdecznie na posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej,
witam Kierownictwo Urzędu w nowym składzie Pani Małgorzata Skiba - Zastępca Burmistrza ds.
komunalnych  i Pani  Skarbnik  –  Bogusława  Tanhojzer  i  wszystkich  członków  komisji.  Dzisiaj
mamy  5  projektów  uchwał  do  zaopiniowania.  Projekt  Nr  66  w  sprawie   udzielenia  pomocy
finansowej dla Powiatu Będzińskiego na realizację zadania  „Przebudowa drogi powiatowej 4701S
- ul. Katowicka w Czeladzi”. Wynik postępowania przetargowego powiatu będzińskiego wykazał,
iż  wartość  inwestycji  wyniesie  2  229 319,27 zł.  a  zabezpieczyli  sobie  w budżecie  na  ten  cel  
2  100  000,00  zł.  W związku  z  tym zwrócili  się  do  naszego  Burmistrza  o  pomoc  finansową  
w kwocie 130 000,00 zł.

Skarbnik- te 130 000,00 zł będzie miało odzwierciedlenie w projekcie zmian w budżecie na ten
miesiąc.

M.Skiba- to jest kolejny etap przebudowy ul. Katowickiej, od projektu zakończonego w ramach
ATRów do skrzyżowania z ul.  Nowopogońską,  między innymi  na nasz wniosek powiat złożył
wniosek  o  dofinansowanie  tej  inwestycji  do  Funduszu  Dróg,  uzyskali  dofinansowanie  
1 000 000,00 zł. a 1 100 000,00 zł. to środki własne powiatu, 130 000,00 zł. z budżetu gminy.

Ł.Wesołowski- czyli będziemy mieć od zakrętu do szkoły nr 4, to kolejny etap ul. Katowickiej,
zostanie tylko etap przy parku Jordan. 

M.Pawlik- macie jeszcze państwo pytania do tego projektu?

Ł.Wesołowski- inne gminy też się dokładają do takich projektów? To jest w naszym interesie, żeby
ta  droga  powstała  bo  nasi  mieszkańcy  jeżdżą  po  niej  najczęściej,  czy  inne  gminy  się  tak
solidaryzują?

Skarbnik- tak to było, warunkowane dołożonie tych 50% ze strony gminy, te 130 000,00 zł. 

M.Pawlik- Przystępujemy  do  zaopiniowania   Projekt  Nr  66  w  sprawie   udzielenia  pomocy
finansowej dla Powiatu Będzińskiego na realizację zadania  „Przebudowa drogi powiatowej 4701S
- ul. Katowicka w Czeladzi”.

Głosowanie:

za- 5

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-5
ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik-  Zaopiniowanie  Projekt  Nr   62  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu
pieniężnego dla strażaków ratowników OSP i kandydatów na strażaków ratowników OSP z terenu
Gminy  Czeladź  za udział  w działaniach   ratowniczych,  akcjach  ratowniczych,  ćwiczeniach
i szkoleniach. Chciałam tylko przypomnieć, że wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustala się nie
rzadziej  niż  raz  na  2  lata  w  drodze  uchwały.  Z  tego  co  pamiętam,  to  wysokość  nie  uległa
zwiększeniu.  



Skarbnik- jedyna zmiana w § 1 ust. 2  dokłada się 5 zł na ekwiwalent dla kandydata na strażaka
ratownika OSP, tego wcześniej  nie  było i  nie  można było tego finansować.  Teraz zmieniły się
przepisy i trzeba było to wprowadzić.

Ł.Wesołowski czy w opisie mogłoby być podawane ile było poprzednio, bo często ustalamy nowe
składki,  ale  ja  nie  pamiętam  ile  było  2  lata  temu.  Godzimy  się  na  coś,  a  nie  wiemy  ile
podwyższamy?

Skarbnik- jak najbardziej, sama czytając to uzasadnienie dzisiaj musiałam się odnieść do uchylonej
uchwały żeby to porównać.

J.Deleska- proponuje podać w uzasadnieniu widełki w jakich kwotach, bo nie wiem czy to są już
maksymalne stawki? 

M.Pawlik-  to  wynika  z  przepisów  i  nie  może  przekraczać  1/175  przeciętnego  wynagrodzenia
miesięcznego brutto. 

J.Deleska- czy można jeszcze zwiększyć tą stawkę i jakie by były skutki finansowe jakby podnieść
do 23, 24 zł?

Skarbnik- to jakieś 15 000,00 zł. w ciągu roku? 

M.Pawlik-  nie  jesteśmy  gminą  na  prawach  powiatu   żeby  podawać  takie  stawki  uważam,  
że 16,00 zł to nie jest mało.

Skarbnik- my mamy jedną z wyższych stawek inne gminy mają pretensje do nas, że zawyżamy
stawki i oczekiwania ich strażaków windują.

J.Deleska- chciałbym podkreślić, że OSP w Czeladzi jest jednostką jedną z wyróżniających się, ma
bardzo  dużo  wyjazdów,  jest  pełna  obsada  do  wyjazdów,  trzeba  ich  wynagradzać  za  to
zaangażowanie.

M.Pawlik- ale zaopiniować musimy, kto z państwa jest za przyjęciem projektu?

J.Deleska- czy możemy rozważyć moją propozycje przed zaopiniowaniem?

Skarbnik- musiałabym mieć finansowanie.

M.Pawlik- na tą chwile nie możemy zmienić nawet projektu uchwały.  Trzeba przedyskutować  
i obliczyć dokładnie ile trzeba byłoby dołożyć pieniędzy w skali roku.

J.Deleska-  jest  to  niewielka  kwota  -  Pani  Skarbnik  powiedziała  15  000,00  zł.,  może  komisja
sformułować wniosek.

M.Pawlik- ja bym nie chciała podejmować takiego wniosku bez obliczeń Pani Skarbnik, nie wiem
jaka jest państwa opinia? I tak musimy głosować projekt uchwały. 

J.Deleska- wnioskuje o podniesienie tych stawek do kwoty 24,00 zł., następna kwota 14,00 zł  
to i przy 5,00 zł. zostaje.

M.Pawlik- Najpierw trzeba przegłosować projekt uchwały Nr 62 . Zaopiniowanie Projekt Nr  62
w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  OSP



i kandydatów  na  strażaków  ratowników  OSP z terenu  Gminy  Czeladź  za udział  w działaniach
ratowniczych, akcjach ratowniczych, ćwiczeniach i szkoleniach.

Głosowanie:
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ilość radnych w komisji- 7
Opinia pozytywna

M.Pawlik-W Sosnowcu mają 18,00 zł., drugiej wersji mają 8,00 zł.a to jest miasto na prawach
powiatu, ja bym nie składała wniosku i nie zmieniała tych stawek. Nie będę  pisać wniosku jako
komisja ponieważ ja się zgadzam z przedstawionymi stawkami w projekcie. 

B.Wszołek- jeżeli Pan radny ma obiekcje to proszę złożyć taki wniosek.

J.Deleska- jeżeli ja mam osobiście taki wniosek złożyć to poza komisją. 

Ł.Wesołowski- ja odpowiem dlaczego ja bym nie zagłosował za Pana propozycją. Budżet to jest
nic innego jak kołderka naciągnięta i zawsze za krótka. Ja bym chętnie dał tym strażakom tylko
pytanie  jest  komu te  15  000,00 zł.  zabierzemy.  Dopiero  kiedy się  dowiem komu zabierzemy  
z budżetu,  to  dopiero mógłbym podjąć odpowiedzialną decyzję:  czy się  na to  godzę czy nie?  
Na chwilę obecną nie mógłbym zagłosować na tak bo nie wiem, komu zabieram.

Skarbnik-  nie  wiem ile  było  w tamtym roku,  jeżeli  jest  to  1/3 to  myślę,  że będzie to  około  
15 000,00 zł?

Ł.Wesołowski- czy to jest 15 000,00 zł., czy 20 000,00 zł. to komuś trzeba zabrać i żebym ja mógł
podjąć odpowiedzialną decyzję to ja muszę wiedzieć komu zabieramy i wtedy mogę głosować na
tak lub na nie. 

M.Pawlik-  dlatego  powiedziałam,  że  chciałabym  porozmawiać  z  wydziałem  wiodącym,
chciałabym wiedzieć na ile akcji  ratowniczych wyjeżdżają,  ile mają ćwiczeń, wyjazdów, a tym
bardziej nie chciałabym tego robić bez udziału Pani Skarbnik, która musi dokładnie to wyliczyć.
Zaopiniowanie  Projekt Nr 68  w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Finansowo-
Budżetowej Rady Miejskiej w Czeladzi na maj 2024 rok. Tam są tylko 2 punkty- zaopiniowanie
materiałów sesyjnych i sprawy różne.

Głosowanie:

za- 5

przeciw-0
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Opinia pozytywna

M.Pawlik- Zaopiniowanie Projekt Nr 74 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Czeladź na lata 2024-2035.

Skarbnik-  Zmiany  w planie  dochodów bieżących  i  majątkowych,  zmniejszenia  w dziale  756  
o  kwotę  260  0000,00  zł.  w związku  ze  zmianą  klasyfikacji  budżetowej  (przeniesienie  między
działami),  w dziale 801 o kwotę 1 423 068,00 zł.  w związku z rezygnacją z realizacji  zadania
„Budowa hali sportowej Olimpia” przy SP5. Zmiany w planie dochodów bieżących (zwiększenia)
w dziale 600 o kwotę 260 000,00 zł. w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej (przeniesienie
między działami),  w dziale  756 o kwotę 692 000,00 zł.  zwiększenie planu dochodów z tytułu
podatku od nieruchomości,  w dziale  801 o kwotę  159 300,00 zł.  odpłatność  za  żywienie  oraz
organizację wycieczek- NAL 2024, w dziale 852 o kwotę 242 000,00 zł. pozyskanie dodatkowych
dochodów przez DPS Senior w związku z podwyższeniem stawki za pobyt pensjonariusza. Zmiany
w planie wydatków, zwiększenie planu wydatków bieżących i majątkowych w dziale 600 o kwotę
130  000,00  zł.  z  przeznaczeniem  na  dotację  dla  powiatu  na  współfinansowanie  inwestycji
„Przebudowa  drogi  powiatowej  4701S-  ul.  Katowicka  w  Czeladzi”,  w  dziale  700  o  kwotę  
135  300,00  zł.  z  przeznaczeniem na  sporządzenie  dokumentacji  technicznej  naprawy budynku
wieży wyciągowej Szybu nr II, w dziale 750 o kwotę 20 000,00 zł. z przeznaczeniem na działalność
na  działalność  promocyjną  miasta,  w dziale  801 o kwotę  159 300,00 zł.  z  przeznaczeniem na
zapewnienie wyżywienia oraz wycieczek dla dzieci uczestniczących w NAL 2024, w dziale 801 
o kwotę 29 500,00 zł. z przeznaczeniem na naprawy sieci elektrycznej w budynku SP2, w dziale
852  o  kwotę  470  000,00  zł.  z  przeznaczeniem  na  bieżącą  działalność  DPS  Senior  (usługa
gastronomiczna), w dziale 921 o kwotę 230 000,00 zł. z przeznaczeniem na działalność kulturalną
na terenie miasta, w dziale 926 o kwotę 500 000,00 zł. z przeznaczeniem na wyniesienie wkładów
do Czeladzkich Wodociągów, w dziale 926 o kwotę 692 000,00 zł. z przeznaczeniem na podatek od
nieruchomości opłaconych przez MOSIR. Zmniejszenie planu wydatków majątkowych w dziale
600 o kwotę 155 413,00 zł. przeniesienie między działami, w dziale 801 o kwotę 2 032 955,00 zł.
w  związku  z  rezygnacją  z  realizacji  zadania  „Budowa  hali  sportowej  Olimpia”przy  SP5.
Zwiększenie planu przychodów- wolne środki, o których mowa w art.  217 ust.2 pkt 6 ustawy  
o kwotę 507 500,00 zł. 

M.Pawlik-  Dział  801  naprawa  sieci  elektrycznej  SP2,  czy  ta  naprawa  wynikła  ze  stanu
technicznego sieci?

Skarbnik- cytowanie z wniosku szkoły.

B.Wszołek- dział 700 -  naprawa budynku wieży wyciągowej Szybu nr II, o jakim szybie mowa?

M.Skiba- to jest nadszybie, po lewej stronie budynek najbliżej Elektrowni. 

M.Pawlik- Głosowanie  Projekt Nr 74  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Czeladź na lata 2024-2035.

Głosowanie:
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M.Pawlik- Projekt Nr 75 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024.

Głosowanie:

za- 5

przeciw-0

wsztrz-0

ilość radnych na posiedzeniu komisji-5
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M.Pawlik- Sprawy różne i bieżące. 

Z.Bazańska- chciałam serdecznie podziękować za te 5 lat.

M.Pawlik- bardzo dziękujemy Pani radnej.

Ł.Wesołowski- sprzedajemy budynek, który ma zrobić ścianki wspinaczkowe.

M.Skiba- jesteśmy po przetargu, nie jest jeszcze akt podpisany, przetarg był z kominami.

Ł.Wesołowski-  rozumiem, że sam inwestor doprowadzi, że ten komin będzie prosty?
 
M.Pawlik- Chciałabym serdecznie podziękować za współpracę, merytorykę, za obecności, dziękuje
Pani Skarbnik za wsparcie merytoryczne, na ręce Pani Burmistrz składam podziękowania dla Pana
Burmistrza, który zawsze był obecny na komisji i zawsze mogliśmy liczyć na jego wyjaśnienia  
i współpracę.

Skarbnik- zachęcam do udziału w tej komisji w kolejnej kadencji.

M.Pawlik-  zamykam posiedzenie komisji.

Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka  Monika Pawlik



Data napisania protokołu: 23.04.2024

Data podpisania protokołu :...........................…

Data przekazania protokołu do BIP : …........…
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